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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért állítják, hogy "emelkednek a családi ellátások 
összegei", amikor a családi pótlék, a gyes, a gyet, és az anyasági támogatás jövőre sem nő egy 
forinttal sem?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A sajtóban megjelent, hogy „Emelkednek a családi ellátások összegei”. Több helyen ezzel a 
félrevezető címmel közölte a kormánypropaganda azt a hírt miszerint  Hornung Ágnes a Kulturális 
és Innovációs Minisztérium családokért felelős államtitkára a közösségi oldalán közölte, hogy a 
minimálbér emelkedésével együtt januártól nőnek a családi támogatások összegei. Ez azonban erős 
csúsztatás, hiszen csak azon ellátások összeg változik, amelyek valamilyen módon a minimálbérhez
vannak kötve (gyed, csed, gyod), de ettől még nem változik a családi pótlék, a gyermekgondozást 
segítő ellátás, a gyermeknevelési támogatás, az anyasági támogatás, de még a családi 
adókedvezmény összege sem.

Mindezek miatt kérdezem:

• Miért állítják, hogy "emelkednek a családi ellátások összegei", amikor a családi 
pótlék, a gyes, a gyet, és az anyasági támogatás jövőre sem nő egy forinttal sem?

• Miért nem emelték a minden gyermekhez és minden családhoz eljutó családi pótlékot
és a többi alanyi jogon járó családi támogatást az elmúlt 12 évben?

Várom válaszát!


